
Acta de la Junta extraordinària de la Facultat d’Economia i Empresa 
9-3-2023, 11h 

 
El 9-3-2023 a les 11 hores, s’inicia la sessió extraordinària telemàtica (no 

presencial) de la Junta de la Facultat d’Economia i Empresa (FEE) a la sala de 
videoconferència Teams. Assisteixen a la junta els membres que es relacionen (en ordre 
alfabètic):  

Aguiló Pons, Isabel María 
Alonso Paulí, Eduard 
Balart Castro, Pau 
Bezzini, Asmae 
Bezzini, Zaquia 
Bru Martínez, Lluís 
Buades Garau, María Asunción 
Buades Mir, Pedrona 
Calveras Maristany, Aleix 
Capó Parrilla, F. Javier 
Carretero Gómez, José María 
Corellano Martorell, África 
Crespí Cladera, Rafael 
Fuster Parra, Pilar 
Genovart Balaguer, Juanabel 
Herranz Bascones, Raquel 
Lozano Arnica, Gonzalo 
Llompart Bibiloni, Maria 

Martínez Carrasco-Muñoz, Lorena 
(Convidada NO FOU) 
Mir Buades, Margarita (NO FOU, 
administrador de centre) 
Morey Tous, Antonia 
Munar Muntaner, Esperanza 
Muñoz Cladera, Arturo 
Pascual Gascó, Roberto 
Payeras Llodrá, Margalida 
Ribas Boned, María Antonia 
Rosselló Nadal, Jaume 
Rubí Barceló, Antoni 
Sansó Rosselló, Andreu 
Santana Gallego, María 
Troster, Victor Emilio 
Tugores Ques, Maria 
Vaello Sebastià, Antoni 
Valero Sierra, Oscar 
Valle Valle, Elisabeth

 
 
Excusen la seva assistència: 
Aguiló Segura, Paula Maria 
Martín Oliver, Alfredo 
Pascual Fuster, Bartolomé 

Rivas Yarza, Pedro Antonio 
Tirado Bennàsar, María Dolores

 
S’inicia la sessió, el degà José María Carretero dona les gràcies a tots per assistir i 

tot seguit, es tracten els punts de l’ordre del dia. 
 
Punts de l’ordre del dia: 
 
1. Aprovació, si s’escau, dels informes d’Avaluació i Seguiment (IAS) dels 

estudis de grau de la Facultat d’Economia i Empresa del curs 2021-22 dels 
graus de GADE-GECO 

 
El degà informa que s’han de sotmetre a aprovació aquests informes amb 

caràcter previ a la seva presentació davant l’AQUIB. Dona la paraula al vicedegà Pau 
Balart qui explica que tots els aspectes a avaluar tenen una B, és a dir, es 
desenvolupen segons el previst. 
 
Els informes queden aprovats per unanimitat dels assistents. 



2. Aprovació, si s’escau, del calendari acadèmic del curs 2023-24 

 
La Secretària Juanabel Genovart exposa el calendari del proper any acadèmic, 

comentant els principals aspectes a tenir en compte. 
 
Víctor Troster demana començar el període d’avaluació complementària del primer 
semestre un dia més tard (dia 9 gener) a fi de tenir com a mínim un dia passat festes 
per organització dels exàmens. Se contesta que es por estudiar el suggeriment 
encara que complica la coordinació amb les Facultats de Dret i Turisme i escurça el 
període entremig entre avaluació complementària i extraordinària. S’inicia un breu 
debat en aquest sentit. 
 
Javier Capó comenta que hi ha menys dimecres lectius a ambdós semestres i una 
opció seria acabar el segon semestre en dimecres i no en dimarts. 
 
Roberto Pascual intervé en xat plantejant la possibilitat de iniciar el segon semestre 
en dilluns a fi d’evitar descoordinació entre grups. 
 
S’inicia la votació i queda aprovat per unanimitat dels assistents. 
 
La sessió finalitza a les 11:28 h aproximadament. 
 
 
 
 
 


